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O instalację stojaków rowerowych na Rynku Głównym oraz organizację ruchu pieszego i rowerowego

przy budowie nowego mostu kolejowego w rejonie ul. Podgórskiej wnioskuje w interpelacjach radny

Łukasz Gibała.

Radny zwraca uwagę na dużą popularność jednośladów w Krakowie, szczególnie na terenie

Starego Miasta. Jednocześnie dostrzega problem z dostępnością stojaków rowerowych,

szczególnie na obszarze Rynku Głównego. Dlatego w interpelacji do Prezydenta dopytuje, czy

planowane jest zwiększenie liczby stojaków rowerowych na tym terenie.

Kolejna interpelacja dotyczy organizacji ruchu pieszego i rowerowego przy budowie nowego

mostu kolejowego w rejonie ul. Podgórskiej. Radny reaguje w ten sposób na sygnały od

mieszkańców, którzy zwracają uwagę na utrudnienia związane z budową mostu. Skarżą się oni

na zamykanie dla ruchu pieszego i rowerowego tymczasowego łącznika na Bulwarze

Kurlandzkim bez wyznaczania objazdu. Radny prosi m.in. o informacje, ile razy w okresie od

września do końca 2019 roku tymczasowy łącznik na Bulwarze Kurlandzkim został zamknięty

bez wyznaczania objazdu oraz czy w roku 2020 planowane są kolejne zamknięcia tego łącznika.
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